
   
   
 
 

 

 
Otto-oikeuden käyttäminen hyvinvointi- ja vapaa-aikalautakunnan päätökseen 
28.1.2025 § 10, Nuorisopalveluiden toiminta ja aukioloajat 
  
Kaupunginhallitus 03.03.2025 § 57    
3047/00.01.02.00/2025  
 

 
Kaupunginhallitus päätti kokouksessaan 10.2.2025 yksimielisesti 
käyttää kuntalain mukaista otto-oikeuttaan hyvinvointi- ja vapaa-
aikalautakunnan 28.1.2025 päätökseen 10 § "Nuorisopalveluiden 
toiminta ja aukioloajat" Kalannin nuorisotilojen osalta ja ottaa asian 
käsiteltäväkseen. Hyvinvointijohtaja on pyydetty 
kaupunginhallituksen 3.3.2025 kokoukseen tuomaan selvitys 
nuorisotilojen käytöstä ja siitä, miten Kalannin yläkoulun siirtyessä 
Wintteriin mahdollistuu heidän nuorisotilojensa käyttö. 
 
Kuntalain 92 §:n mukaan kunnanhallitus, kunnanhallituksen 
puheenjohtaja, kunnanjohtaja ja hallintosäännössä määrätty kunnan 
viranhaltija voivat ottaa kunnanhallituksen käsiteltäväksi asian, joka 
on tämän lain nojalla siirretty kunnanhallituksen alaisen 
viranomaisen tai kunnanhallituksen jaoston toimivaltaan ja jossa 
asianomainen viranomainen on tehnyt päätöksen. 
 

Esittelijä: Kaupunginjohtaja Atso Vainio 
 

Päätösehdotus: Kaupunginhallitus merkitsee nuorisopalveluiden toiminnasta ja 
aukioloajoista annetun selvityksen tiedoksi, pysyttää voimassa 
hyvinvointi- ja vapaa-aikalautakunnan päätöksen 28.1.2025 § 10 ja 
antaa päätökselle täytäntöönpanoluvan. 
 
Keskustelun jatkuttua Veli-Matti Virtanen teki seuraavan 
vastaesityksen: 
 
”Kalannin nuorisotalon toimintaa ei lopeteta. Selvitetään 
kustannukset toiminnan jatkamiseksi eri vaihtoehdoin. Tilat ovat 
olemassa valmiina. Nuorisotalo palvelee myös nuorempia 
ikäluokkia.”  
 
Merja Koski kannatti Veli-Matti Virtasen vastaesitystä.  
 
Käsittelyn aikana pidettiin neuvottelutauko 19:30-19:41. 
 
Päätettyään keskustelun tältä osin puheenjohtaja totesi, että 
keskustelun aikana oli tehty pohjaehdotuksesta poikkeava 
kannatettu esitys, joten oli äänestettävä. Äänestysmenettelyksi 



   
   
 
 

 

hyväksyttiin sähköinen äänestys. Ne, jotka kannattivat 
talousarviossa olevaa esitystä äänestivät jaa ja ne, jotka kannattivat 
Veli-Matti Virtasen esitystä äänestivät ei. Suoritetussa 
äänestyksessä annettiin 8 ei-ääntä ja 3 jaa-ääntä. Äänestysluettelo 
liitteenä. 
 
Äänin 8-3, Veli-Matti Virtasen esitys tuli kaupunginhallituksen 
päätökseksi.  
 

Päätös: Kaupunginhallitus päätti, että Kalannin nuorisotalon toimintaa ei 
lopeteta, vaan selvitetään kustannukset toiminnan jatkamiseksi eri 
vaihtoehdoin. 
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